

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 017/23-24
基礎攝影課程

敬啟者：

為提升校園電視台成員之攝影技巧，本校將舉辦基礎攝影課程。詳情如下：


日期：	10月11、18、25日 11月1、8、15日 (星期三)
時間：	下午3:45 – 下午4:45
堂數：	共6堂
地點：	校內
課程內容：	● 教授基礎攝影技巧，包括攝影理論及曝光原理光圈、快門及ISO值 ● 運作相關知識 P/S/A/M 及各種拍攝模式之使用(包括 RAW 及 JPEG 格式之分別、對焦點及對焦模式、測光模式應用技巧、白平衡設定、攝影構圖技巧、景深應用技巧等)
費用：	全免 (原價：\$1,200/學生，現由本校全費資助獲選學生)

請於十月三日(星期二)將已填妥之回條逕交方祺老師，以便統籌辦理。如有任何問題，請致電 2443 9899 與方祺老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二三年九月二十九日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 017/23-24
基礎攝影課程

班號: _____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告內容，並*
* 同意 / 不同意敝子弟參加基礎攝影課程。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： _____

家長姓名： _____

家長聯絡電話： _____

學生聯絡電話： _____

二零二三年 _____ 月 _____ 日

* 請刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 017/23-24
Basic Digital Photography Course

29th September 2023


Dear Parents

School Campus TV is going to organise a Basic Digital Photography Course for the members to improve their photography skill. Details of the course are as follows:

Date	:	October 11, 18, 25 November 1, 8, 15 (Wednesday)
Time	:	3:45pm - 4:45pm
Number of sessions	:	6 in total
Venue	:	School classroom (To be confirmed)
Course outline	:	<ul style="list-style-type: none">● Basic photography principles, e.g. operation and understanding of aperture, exposure, shutter speed, focal length, RAW & JPEG format, depth of field, etc.● Shooting modes applications (P, Tv, Av, M, Auto, Portrait, Landscape, etc., and application of exposure compensation, white balance and the effect on images)
Fee	:	Free of charge (Original price: \$ 1,200 /student, full subsidy will be provided by the school.)

Please return the signed reply slip to Mr. Fong Ki on 3rd October 2023 (Tuesday). Please feel free to contact Mr Fong Ki on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.